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SKRAĆENI ZAPISNIK 

sa 37. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule 
održane u četvrtak, 12.09.2024. godine u 

Komunalnoj palači, Pula, Forum br. 1 
 
Sjednicu je u 12,15 sati otvorila MARIJA MARKOVIĆ - NIKOLOVSKI (Nezavisna) koja je 
sjednici i predsjedavala.  
 
Poštovane vijećnice i vijećnici dobar dan – egrege consigliere e consiglieri buon giorno,  
otvaram 37. sjednicu Gradskog vijeća Grada Pule. 
 
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam vas da su vijećnici Monica Derocchi, Valter 
Boljunčić, Juraj Kovačević, Marin Lerotić, Daniel Deković, Davor Vuković, opravdali 
izostanak sa današnje sjednice, dok su vijećnici Vito Paoletić, Ivan Žagar, Ana Fonović i 
Sanja Radolović najavili kašnjenje. Gradonačelnik se ispričao da radi privatnih razloga ne 
može prisustvovati sjednici. 
 
Prelazimo na utvrđivanje kvoruma pa molim vijećnike da se prijave u sustav e-Glasanja 
 
Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 
 

1.  DUŠANKO BABIĆ NL Filipa Zoričića F.Zoričić - mir. mandata 
2. IVAN ŽAGAR NL Filipa Zoričića I.Močenić/S.Ibrišagić-mir.m. 
3. KRISTIJAN BITERI NL Filipa Zoričića  
4. VITO PAOLETIĆ NL Filipa Zoričića I.Mohorović – mir. mandata 
5. DUŠICA RADOJČIĆ MOŽEMO  
6. DAVOR VUKOVIĆ MOŽEMO M.Paus–mir.m – odsutan 
7. NOEL MIRKOVIĆ MOŽEMO  
8. ANA FONOVIĆ MOŽEMO  
9. SANJA RADOLOVIĆ SDP  
10. IGOR BELAS SDP  
11. SINIŠA GORDIĆ SDP  
12. ELENA PUH BELCI IDS-ISU  
13. VALTER BOLJUNČIĆ IDS-ISU J.Černjul–mir.m. – odsutan  
14. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU  
15. MONICA DEROCCHI IDS-ISU odsutna 
16. GORDANA FERENČIĆ NEZAVISNA M.Brajuha-ostavka 
17. DANIEL DEKOVIĆ NEZAVISNI odsutan 
18. MARIN LEROTIĆ NEZAVISNI odsutan 
19.  MARIJA MARKOVIĆ-

NIKOLOVSKI 
NEZAVISNA   

20. JURAJ KOVAČEVIĆ HDZ M.Jurkić-mir.m.– odsutan 
21. SEAN SOLDATIĆ HDZ  
22 MILAN RAŠULA NL Milana Rašule  

Slijedom prijave prisutnosti u sustav eGlasanja i evidencijskih listića, utvrđujem da je 
prisutno 12 od ukupno 22 vijećnika, te da Gradsko vijeće može pravovaljano odlučivati, a 
dolaskom Ane Fonović, Ivan Žagara, Vito Paoletić, Sanje Radolović tokom vijećničkih 
pitanja prisutno je 16 vijećnika. 
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POZDRAVLJAM: 
- gđu. Ivonu Močenić zamjenicu gradonačelnika  
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA (opr.R.Fuart; D.Kolec) 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA  
- predstavnike MEDIJA 
- gđu. Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik  
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem „live streaming-a“ na 
mrežnim stranicama Grada Pule  
- i ostale GOSTE 
 
OSTALI PRISUTNI: 
EVA BARBIR VODITELJ Odsjeka za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
IGOR JOVIN zamjenik pročelnika Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
DARKO TUMPIĆ pročelnik Službe Gradonačelnika i Gradskog vijeća 
DAVOR SEBASTIJAN, informatika 
DRAGAN SMOLJAN, informatičar 
GORAN KLIMOV, eGlasanje 
JOVANA PRUSAC FABRIS, protokol 
ANDREA PERUŠKO, pročelnica Upravnog odjela za lokalnu i mjesnu samoupravu 
ALDO ROJNIĆ, pročelnik UO za financije, gospodarstvo i razvoj ITU mehanizma 
SAMANTA BARIĆ, pročelnica UO za urbanizam, investicije i razvojne projekte 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ, pročelnica UO upravljanje imovinom i imovinsko-pravne poslove 
IVANA SOKOLOV, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport 
EMINA POPOVIĆ STERPIN, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
ROBERTA DORANI, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
DRAŽEN STILINOVIĆ, direktor Kaštijun d.o.o. Pula 
TATIANA ZANINI GAVRANIĆ, direktorica Luka Pula d.o.o.  
DARKO BIJELIĆ, direktor Monte Giro d.o.o. 
ROBERTO DRANDIĆ, direktor Plinara d.o.o.  
IGOR VLAŠIĆ, fin. rukovoditelj Pula Herculanea d.o.o. 
DUBRAVKO KOLEC, Pula Parking d.o.o.  
TOMISLAV JOSIPOVIĆ, direktor Pulapromet d.o.o. 
MARIO PERUŠKO, direktor Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
GORAN PEREŠA, član uprave Pula usluge i upravljanje d.o.o. 
EDO KRAJCAR, direktor Vodovod Pula d.o.o. 
KRISTIJAN BENČIĆ, Vodovod Pula d.o.o. 
ĐURĐICA GRBAC, vd. ravnateljica DV Pula 
TAMARA PRANJIĆ, ravnateljica DV Mali svijet 
SERENA SIROTIĆ, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETTA MOROZIN, ravnateljica Dnevni centar za rehabilitaciju Veruda 
NADIA BUŽLETA, ravnateljica Gradska knjižnica i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica Istarsko narodno kazalište Pula 
TANJA MILIČIĆ, ravnateljica, Pula Film Festival 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučko otvoreno učilište  
IVICA ROJNIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
LORENA BENČIĆ, simultani prevoditelj na znakovni jezik 
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PRELAZIMO NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
 
Poziv s materijalima za 37. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 04. rujna 
2024. godine. 
 
Dana 10. rujna 2024. godine vijećnicima je dostavljena izmjena dnevnog reda iz kojeg je 
brisana točka 18. – "Donošenje Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada 
Pula – Pola", s obzirom da je predlagatelj, zamjenik Gradonačelnika gosp. Bruno Cergnul 
povukao svoj prijedlog akta. 
 
Na znanje 22. srpnja 2024. vijećnicima je dostavljeno Izvješće Gradonačelnika o korištenju 
sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za razdoblje travanj - lipanj 2024.; te je 
- na znanje dana 04. rujna 2024. godine, temeljem članka 35b. Zakona o lokalnoj i područnoj 
samoupravi, Gradonačelnik Grada Pule podnio Gradskom vijeću polugodišnje Izvješće o radu 
za razdoblje od 01.01. do 30.06.2024. godine. 
 
Radna tijela razmatrala su prijedloge akata ove sjednice te su vijećnicima dostavljena izvješća 
Odbora: Odbor za Statut i druge opće akte, Odbor za prostorno uređenje, komunalno 
gospodarstvo i stambene odnose, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan i financije i 
Odbor za razvoj. 
 
Budući nema drugih prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda stavljam na glasanje 
DNEVNI RED 37. sjednice Gradskog vijeća kako je predložen 10. rujna 2024. sa 17 točaka. 
 
 
Predsjednica Gradskog vijeća utvrđuje da je glasanje dovršeno i da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova “ZA” i bez glasova “PROTIV” usvojilo predloženi Dnevni red 
 37. sjednice Gradskog vijeća 
 
 
D N E V N I R E D 
 
 
1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje: 
2.1. Skraćenog zapisnika sa 22. sjednice Gradskog vijeća od 22.02.2023. 
2.2. Skraćenog zapisnika sa 36. tematske sjednice Gradskog vijeća Grada Pula –  Pola od 19. 
srpnja 2024. godine 
3. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Pula – Pola za 2024. 
godinu 
4. Donošenje Odluke o osiguravanju financijskih sredstava za financiranje plaća radnika u 
dječjim vrtićima kojima je osnivač Grad Pula – Pola 
5. Donošenje Odluke o sufinanciranju smještaja u dom po otpustu iz bolnice 
6. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti za prihvaćanje Aneksa broj 1 Sporazuma o 
međusobnoj suradnji vezanoj uz Hospicij 
7. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja programa 
predškolskog odgoja 
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8. Donošenje Pravilnika o umirovljeničkoj iskaznici Grada Pula - Pola 
 
9. Donošenje: 
9.1. Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji za kč.br. 1446/411, k.o. 
Pula 
9.2. Odluke o prihvatu ponude i sklapanju ugovora o kupoprodaji za kč.br. 1925/1, k.o. Pula 
10. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o redu na pomorskom dobru Grada 
Pula – Pola 
11. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja 
imovinom u vlasništvu Grada Pula – Pola za 2023. godinu 
12. Donošenje: 
12.1. Zaključka o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne 
infrastrukture (Pula istok d.o.o.)  
12.2. Zaključka o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne 
infrastrukture (Jurišić i dr.)  
13. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Školi za odgoj i obrazovanje Pula za 
donošenje Odluke o odabiru po provedenom postupku javne nabave 
14. Donošenje: 
14.1. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića Pula 
14.2. Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
14.3. Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem 
ustrojstvu i načinu rada Dječjeg vrtića-Scuola dell'infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola  
15. Donošenje 
15.1. Odluke o razrješenju (Drago Marić) i izboru (Siniša Gordić) predsjednika Mandatne 
komisije 
15.2. Odluke o razrješenju (Drago Marić) i izboru (Siniša Gordić) člana Odbora za Statut i 
druge opće akte 
15.3. Odluke o razrješenju (Drago Marić) i izboru (Siniša Gordić) potpredsjednika Odbora za 
gospodarstvo 
15.4. Odluke o razrješenju (Dragan Jelenić) i izboru (Samanta Jadreško) člana Odbora za 
društvene djelatnosti  
16. Donošenje: 
16.1. Odluke o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Istočna poslovna zona“ 
16.2. Odluke o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Lučica Delfin“ 
16.3. Odluke o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Lungo mare“ 
16.4. Odluke o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Marina Veruda“ 
16.5. Odluke o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Ribarska koliba“ 
16.6. Odluke o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Riva“ 
16.7. Odluke o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Štinjan“ 
17. Donošenje Odluke o donošenju XII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana 
Grada Pule 
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AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 35. sjednici vijećnička pitanja nisu stigli postaviti vijećnici koji danas imaju prednost, 
redom kako su se prijavili: 
1. MILAN RAŠULA 
2. IGOR BELAS 
3. SANJA RADOLOVIĆ 
4. NOEL MIRKOVIĆ 
5. ELENA PUH-BELCI 
6. MONICA DEROCCHI - odsutna 
 
MILAN RAŠULA 
Zahvaljujem. Dozvolite mi Predsjednice na početku sjednice da pozovem sve vijećnike i 
vijećnice da minutom šutnje odamo počast našem sugrađaninu Svenu Dukiću, koji je nedavno 
preminuo. Svi ga znamo iz društvenih, kulturnih, javnih događanja. Na neki način je svojim 
profesionalnim angažmanom i delom obeležio i brendirao ovaj grad na kulturnoj mapi. Pa 
evo, ako dozvolite da minutom šutnje pozovem sve da odamo počast Svenu Dukiću. 
- minut šutnje  „Neka mu je večna slava i hvala”. 
Svoje prvo pitanje uputio bih pročelnici Samanti Barić. Ono se odnosi na inače proklamirani 
stav da mi, kao Gradsko vijeće, ulažemo u sportsku infrastrukturu. Znamo da je u planu i 
programu uređenje i izgradnja školskih dvorana u školama. Mene konkretno zanima u kojoj je 
fazi, u kom procesu smo sa dvoranom "Mirna", popularni Pattinaggio. Svjedoci smo da je taj 
dio grada, uređenjem one fasade na uglu i otvaranjem Coworking centra, a znamo da je u 
planu i uređenje fasade, odnosno pročelja Marulićeve broj 7 i 9, tako da bi uređenjem i 
nadogradnjom ili preuređenjem Pattinaggia zaista dobili jedan novi funkcionalniji i na neki 
način ljepše uređen centar grada.  
Drugo pitanje uputio bih ili pročelnici Sanji Kljajić Dakić ili opet Samanti Barić. Odnosi se na 
stanje rješavanja spora sa obitelji koja je u neposrednoj blizini planirane parcele, odnosno 
čestice za izgradnju garažne kuće. Pa evo ako nam možete dati informaciju u kojoj smo fazi? 
Svjedoci smo da se u ovoj našoj eri dešavaju ti sudski sporovi i da smo ono, što se tiče 
nekakvih sudskih presuda, gore i dole. Pa me zanima u kojoj smo fazi sa ovim? I da li postoji 
šansa da u ovom našem mandatu, barem krene u izgradnju garažna kuća? Hvala. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Zahvaljujem na pitanju. što se tiče ulaganja u sportsku infrastrukturu, konkretno, dakle, 
govorimo i o dvorani Šijana. Znači, idejno rješenje poslano je na suglasnost ministarstvu i 
obavljen je sastanak. Tako da usmenu suglasnost od ministarstva imamo da bismo mogli ići u 
sufinanciranje izgradnje školske dvorane. Također, imamo i od dvorane Verude. Dakle, 
dvorana u osnovnoj školi Veruda. Poslano je idejno rješenje isto tako na suglasnost 
ministarstvu. Zakazan je sastanak. I čekamo termin. A planirana izgradnja obuhvaća praktički 
idejno rješenje koje bi bilo omogućilo odvijanje tjelesnog odgoja u više skupina istovremeno, 
te potrebe na mjestu postojećeg školskog igrališta izgraditi novu dvodijelnu školsku, sportsku 
dvoranu sa malom dvoranom i pratećim sadržajima. A izgradnja nove dvorane bi omogućila 
odvijanje tjelesnog odgoja za tri razreda istovremeno. Smještaj nove školske sportske dvorane 
planira se putem tople veze, povezati sa novom dograđenim dijelom školske dvorane. I nova 
školska sportska dvorana bila bi, recimo, maksimalnih, nekakvih tlocrtnih dimenzija 40 sa 36 
metara. Procijenjena vrijednost izvođenja radova bi bila oko 2500 eura/m2. Dakle, sve skupa 
negdje od 4.800.000,00 eura do 6 milijuna eura s PDV-om. Dvorana Vidikovac je također u 
fazi izrade idejnog rješenja. Potom, kao i sve ostale dvorane. Planira se također sufinancirati i 
prijaviti na bespovratna sredstva. Dvorana Tone Peruško. U tijeku je priprema postupka 
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jednostavne nabave za izradu glavnog izvedbenog projekta. I imamo usmenu suglasnost 
ministarstva za tu dvoranu. Prijašnjih je godina izrađen glavni projekt, ishodovana je 
građevinska dozvola koja je nažalost istekla. A sada naručujemo ažuriranje postojeće 
projektne dokumentacije. Procjena vrijednosti je nekih oko 3 i pol milijuna eura sa PDV-om. 
Što se tiče sportskog centra Pattinaggio, u je fazi izrada idejnog rješenja. I razmatranja 
varijante. Dvorane uz maksimalnu iskorištenost kapaciteta postojećeg koji je. Po izradi 
idejnog rješenja svakako ćemo obavijestiti javnost i onda planiramo dalje izaći sa glavnim 
projektom, negdje koncem ove godine, već započeti javnu nabavu. A negdje, oni bi trebali biti 
gotovi, troškovnici i glavni projekt, do, recimo, polovice 2025. godine i onda nakon toga ide i 
ishodovanje i građevinske i ugovaranje onako kao je redom. Tu nam je i Marsovo polje, 
vanjske sportske infrastrukture. Također imamo izmjenu lokacijske i planiramo također 
započeti i, mislim, prije svega, postupak javne nabave, za izradu glavnog projekta je u 
pripremi i onda nakon toga ide građevinska i izvođenje radova. Hvala.  
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Evo, što se tiče drugog pitanja i garažne kuće, obzirom da su nam se pojavili ti imovinsko-
pravni problemi, odradili smo nekoliko radnih sastanaka sa protu strankom. Odlučeno je da 
ćemo pokušati mirnim putem riješiti spor. Tako da smo zajednički zatražili zastoj sudskog 
postupka. Zaključili smo sporazum kojim nam protu stranka dopušta ulazak u posjed kako 
bismo napravili prve predradnje, odnosno geomehanička istraživanja da bismo znali koji su 
nam daljnji koraci. Evo, toliko. Hvala.  
 
MILAN RAŠULA 
Pa, ako dozvoljavate, samo jedan kraći komentar. Drago mi je, znači da je Grad odlučio sa 
ovakvim pristupom i svakako da je u interesu i grada i građana da se započne sa izgradnjom 
garažne kuće.  
 
IGOR BELAS 
Zahvaljujem Predsjednice. Prvo pitanje bih postavio za pročelnicu Samantu Barić. Dakle, 
redovito iz medija saznajemo o planovima i dinamici izgradnje pojedinih prometnica i 
infrastrukturnih objekata koje je nosilac Grad Pula. Ono što me zanima, i vjerojatno zanima 
sve građane Pule, kakva je situacija, da li imate saznanja o projektu koji, kako bi rekli, za Pulu 
život znači, a to je Lukobran Pula i novi ulaz u Pulu iz smjera Velog Vrha? Jer kao što nam je 
poznato, tamo bi se gradio novi kružni tok i dupliranje prometnice. Kako su to nosioci 
Hrvatske ceste i Vlada Republike Hrvatske, tako da tih informacija nemamo, a vjerojatno bi 
građanke i građane grada Pule to zanimalo. 
Drugo pitanje Predsjednice, ja bih postavio Gradonačelniku, ali pošto ga nema, ali pošto je 
dosta ovako, aktualna tema, pa ja ću ga ipak postaviti, pa neka on makar meni na drugoj 
sjednici Vijeća odgovori, ili pismeno, kako god. Dakle, ovih dana donijeta je presuda Visokog 
Upravnog suda Republike Hrvatske od 29. svibnja ove godine, čime je okončana sudska 
trakavica kojom je Inicijativa građana Referendum za Lungo Mare, nizom žalbi, neutemeljeno 
pokušala osporiti zakonitost izdavanja lokacijske dozvole za hotel Valkane u Puli. Presuda je 
očekivana i jedino moguća. Zašto sam ponovno pročitao ovu presudu? Ovim putem ne želim 
nikoga prozivati. Sve se zna. Bi rekli narodski: "maske su pale". Samo se nadam da je tim 
pojedincima sada barem malo neugodno i da će u budućnosti svoj rad i energiju usmjeriti na 
pozitivna rješenja za grad Pulu, a da on više nikada ne bude grad slučaj, što na žalost je bio. 
Želim ovim putem čestitati i zahvaliti se svim zaposlenicima gradske uprave koji su 
profesionalno odradili svoj posao, a bili su javno prozivani, a nisu se mogli braniti. Poruka 
Gradonačelniku i investitoru, da i oni su bili napadani, ali mogli su se barem javno braniti. 
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Moje pitanje prema Gradonačelniku je: Poruka prema sadašnjim i budućim investitorima, da 
li je Grad Pula poželjan grad za buduće investicije koje bi trebale Pulu promijeniti na bolje, 
kako za same građane, a tako i općenito? Nadalje, pitanje: da li je to poruka budućim 
investitorima da li je Grad poželjan ili će otići u neke druge gradove gdje će ih sigurno i 
zasigurno dočekati raširenih ruku? To je moje pitanje Gradonačelniku. Hvala. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Zahvaljujem na pitanju. Poštovani vijećniče, što se tiče prometnice, dakle, državne D66, D75, 
dakle, tu se investitori Hrvatske ceste. Mi kao Grad Pula imamo praktički samo dio investicije 
što se tiče navodnjavanja. I ono, kako imamo redovito s njima i sastanke, tako da investicija bi 
trebala započeti sad u 10. mjesecu. Ugovoren je izvođač radova i s te strane ćemo dalje pratiti, 
i naravno koordinirati zajedno na njihovim sastancima. Što se tiče Lukobrana, investicija je na 
Lučkoj upravi. To nije naša investicija. Tako da nemamo daljnjih, evo...hvala. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Dogradonačelnice Ivona, hoćete vi odgovoriti? Ili prihvaćamo što je gospodin Belas rekao da 
će pismenim putem odgovoriti Gradonačelnik. Da. Ili na sljedećoj sjednici. Hvala lijepa.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Moje prvo pitanje je konkretno. Tiče se jedne male lokacije u gradu. Vezano za promet i 
nepropisno parkiranje na raskrižju... Za Upravni odjel za urbanizam. Znači, prvo pitanje je 
vezano za promet i nepropisno parkiranje na raskrižju Palisine i Mardeghanijeve ulice, pred 
trgovinom H2O, na Novoj Verudi. Za stanovnike Nove Verude je sve veći problem buke i 
noćne utrke automobila i motora te prometna nesigurnost tog raskrižja koje nije regulirano. 
Nema usporivača prometa pa je samo raskrižje opasno po djecu i pješake, naročito sada 
početkom nove školske godine. Predlažemo kružni tok koji može imati bolji utjecaj od 
usporivača, donoseći protočnost i sigurnost tog raskrižja koje je dostatnih dimenzija za 
realizaciju. Pa je pitanje: što i kada imate namjeru poduzeti da se ti problemi riješe, koji su 
prisutni? Postavlja se i pitanje radnog vremena uslužnih objekata na lokacijama usred 
stambenih naselja, poput Nove Verude, a koje potiču dodatni promet uglavnom u kasnim 
satima, kad te lokacije ostaju jedino mjesto na kojima se mogu kupiti, na primjer piće i 
duhanski proizvodi. To je također odraz neodgovarajućeg planiranja grada i gradskih kvartova 
koja su nastajala i nastaju stihijski bez osnovnog seta usluga koji bi svaki kvart trebao 
osiguravati stanovnicima na način da podiže kvalitetu života u njima, bez pratećih problema 
poput ovog kojeg ovdje spominjemo. 
Drugo pitanje je za direktora Pula parkinga i Gradonačelnika. Pošto se putem društvenih 
mreža šire informacije o tužbama za klevetu Pula parkinga ili direktora Pula parkinga, tražimo 
odgovor na pitanje: koliko je tužbi za klevetu vezanih za poslovanje Pula parkinga pokrenuto 
od 2021. godine do danas a koje je pokrenuo Pulaparking ili direktor Pula parkinga?, kao što i 
svjedočimo u slučaju Dušice Radojčić. 
Dodatno pitanje: koliko je javnog novca potrošeno za zaštitu od klevete tužbama od strane 
monopolističkog gradskog poduzeća, a protiv građana nezadovoljnih načinom vođenja ili 
karakterom i kvalitetom pružene usluge? Treba naglasiti kako se od gradske uprave, uprave 
gradskih ustanova i poduzeća, koja vrlo često i jesu u monopolističkoj poziciji i moći, 
očekujemo mnogo više od tolerancija na kritiku koji mnoge građanke i građani iskazuju na 
razne načine. Ali uglavnom ne anonimni, znači pod punim imenom i prezimenom, putem 
društvenih mreža. Slap tužbe poput tih za klevetu, sigurno nisu način kojim ćemo zajednicu 
učiniti demokratičnijom i uključenijom u upravljačke procese koji iznimno utječu na njihovu 
kvalitetu života. Građani i građanke, one na poziciji moći, zasigurno ne kritiziraju putem 
društvenih mreža jer su zadovoljni njihovom uključenošću u razvoj zajednice. Zbog čega sebe 
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vrlo često vide, a što nažalost prečesto i jesu u ulozi žrtve. Znači, konkretno je pitanje: koliko 
je tužbi bilo od strane Pula parkinga vezano za parkiranje od 2021. do danas? Hvala lijepo.  
 
SAMANTA BARIĆ 
Hvala na postavljenim pitanjima. Slažemo se vezano za kružni tok, definitivno Palisina, 
Mardeghenijeva, da je to na Verudi Porat nešto što je nužno i razmatramo i planiramo to 
uvrstiti svakako u plan za 2025.. Što se tiče nepropisnog parkiranja na Palisinoj, tu je evo i 
Odjel za komunalno gospodarstvo, što je u njihovoj nadležnosti. Ali ono što naš odjel radi, što 
se tiče i prometnih elaborata, surađuje sa mjesnim odborima, prijave koje imamo i prijedloge 
koje zaprimamo od strane građana za smirivanje prometa, za ublažavanje prometa, za 
rješavanje svih prometnih problema koje je moguće izvesti. U svakom slučaju, u suradnji i uz 
suglasnost nadležnog Ministarstva unutarnjih poslova rade se određeni prometni elaborati, 
postavljaju se prometni znakovi, prometna rješenja, tako da ćemo i dalje nastaviti sa time. Isto 
tako u planu je i izrada strategije urbane mikro mobilnosti, tako da za sva pitanja smo dalje 
otvoreni. Hvala.  
 
DUBRAVKO KOLEC (zamjenik gospodina Bojanića) 
Hvala na pitanju. Ja vam na vaše pitanje ne mogu odgovoriti. To će vam odgovoriti direktor 
pismenim putem. Hvala. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Ma, hvala na odgovorima. Očekujem pismeni odgovor. Hvala puno. Znači, dodatno pitanje se 
tiče pitanja kojeg je postavio prethodno i gospodin Belas. Mene bi konkretnije zanimalo na 
koji način će, koja je dinamika radova na sjevernom ulazu u grad pošto se Fažanska cesta 
radi? To ona kreće sad u rad. Grad u ovoj godini u proračunu ima 50.000 eura za izradu 
spojne ceste između zaobilaznice, između gore na Velom Vrhu sa Partizanskim putem pa me 
zanima kad će to biti rađeno? Da, to je dodatno. 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodin Noel. Koje je to pitanje po redu? 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
To je dodatno pitanje Upravnom odjelu za urbanizam. 
 
PREDSJEDNICA GRADKOG VIJEĆA 
Ne, to se ne odnosi na prvo pitanje zato, molim vas, sljedeći put.  
 
ELENA PUH-BELCI 
Ja imam dva pitanja za pročelnicu Peruško. Jedno pitanje odnosi se na pomorske redare, a 
jedno za komunalne redare. 
Naime, stupanjem na snagu novog Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama 
omogućeno je gradovima i općinama da ustroje službe pomorskih redara čija je nadležnost 
nadzor nad pomorskim dobrom. Obzirom na ovogodišnji povećani nered, nesigurnost, 
neusklađenost na pulskim plažama, obzirom na problematiku sa koncesionarima, odnosno ne 
koncesionarima, polemike oko same provedbe odluke o redu na pomorskom dobru Grada 
Pule, teme kao što su nudisti, ispijanje alkohola, ali posebno zbog višemjesečnog problema na 
Golubovima stijenama, molim pročelnicu da mi odgovori sljedeće: koliko je sistematizirano? 
Koliko je zaposleno pomorskih redara? Koje je njihovo radno vrijeme? Koje i kolike 
aktivnosti su proveli? Koliko kazna ispisali? Koliko prihodovali u proračun Grada Pule? 
Koliko je prijava podnijeto nadležnim službama za nezakonito građenje i druga oštećenja na 
pomorskom dobru? Te da li se vodi evidencija i da li se mogu vidjeti njihova izvješća? Ovo je 
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vrlo ozbiljan i odgovoran alat u rukama gradske uprave i voljela bih vidjeti što smo i na koji 
način smo se koristili tim alatom. 
Drago pitanje je vrlo slično pitanje, odnosi se na komunalne redare: Koliko imamo 
zaposlenih? I kakvo je stanje u komunalnom redu ovog ljeta? Ali posebno za područje 
Valovine. 
Naime, svjedoci smo zaista da postoje određene poteškoće na Golubovim stijenama. 
Gradonačelnik rješenje vidi u proglašenju park šume, što za moj pojam treba prvo vidjeti što 
mi možemo kao gradska uprava napraviti, a tek onda ići dalje. I u konačnici, koje su 
neusklađenosti i koje poteškoće komunalni redari vidjeli upravo na zoni Valovine?  
Pa evo, molim informaciju, jer to je zaista prvi službeni dokumenat od kojeg bi trebalo krenuti 
za bilo kakvu daljnju aktivnost kad govorimo o zaštiti područja ili zaštiti obale. Hvala. 
 
ANDREA PERUŠKO 
Evo, drago mi je da ste postavili ovo pitanje. Ovo je zaista jedna aktualna tema. Da imam 
priliku objasniti situaciju. Dakle, u Odsjeku za zaštitu i redarstvo sveukupno je zaposleno, 
odnosno sistematizirano sedmero redara. Dakle, mi imamo i komunalno i promet i pomorski 
od sada za pokriti. Dakle, kad to rasporedite, ajmo reći, u dvije smjene, do 10 navečer, to vam 
izađe znači troje službenika po smjeni, tako da, evo, to je stvarno jedan zahtjevan i velik 
posao bio ovu sezonu. Ovako, detalje oko kazni i evidenciju naravno imamo. Prijave i to ja 
bih vam poslala pismenim putem, ako je moguće? Dakle, ispisali smo jako puno kazni, 
pogotovo na Valovinama. Tu je došla i Lučka kapetanija. Situacija je bila jako, jako 
zahtjevna. Izašla je i pomorska policija. Bilo je puno, puno poteškoća. Što se tiče 
komunalnog, također, smeće, gradnje, kamperi, suveniri. Tu je bilo jako, jako puno poziva, 
problema. Što se tiče Valovina, to bi trebalo regulirati na jednoj višoj razini. Komunalno, 
odnosno pomorsko redarstvo, to ne može riješiti tako da ja se nadam da iduće godine da će to 
biti bolje izregulirano.  
 
ELENA PUH BELCI 
Ma, samo pojašnjenje. Nisam razumjela. Znači, mi imamo ukupno sedam prometnih, 
komunalnih i pomorskih redara u Gradu Puli. Danas? Sedam? Ukupno? Svi sve rade? 
 
ANDREA PERUŠKO 
Da. Sedam ih je zaposleno. Svi sve rade praktički. Hvala. 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Evo, iscrpili smo sada vijećnička pitanja vezano za prošlu sjednicu, pa molim vijećnike da se 
prijave u sustav E-glasanja za postavljanje vijećničkih pitanja: 
 
 
1. DUŠICA RADOJČIĆ 
2. GORDANA FERENČIĆ 
3. DUŠANKO BABIĆ 
4. SINIŠA GORDIĆ 
5. ARDEMIO ZIMOLO 
6. ELENA PUH BELCI -odustala 
7. ANA FONOVIĆ 
8. SEAN SOLDATIĆ 
9. NOEL MIRKOVIĆ 
10. IGOR BELAS 
11. MILAN RAŠULA 
12. KRISTIJAN BITERI 
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DUŠICA RADOJČIĆ 
Mislim da će ovo pitanje interesirati cijelu lokalnu zajednicu. Naime, do nas je došla 
informacija o izgradnji francuske vojne baze na pulskom vojnom aerodromu, i to već iduće 
godine, što je dio šire vojne i civilno-gospodarske suradnje Hrvatske i Francuske. To ćemo 
pitanje, naravno, postaviti u Saboru. Idući tjedan se započinje sa saborskim radom. Ali bih 
željela znati, pitanje je za Gradonačelnika: željela bih znati je li s time Gradonačelnik Pule 
upoznat? Ukoliko je, je li nešto već poduzeo da se informira i da vidi koje bi posljedice za nas 
moglo imati takvo otvaranje i ponovna militarizacija južnog dijela Istre, odnosno u samom 
srcu turističkog područja? Ukoliko se informacije pokažu točnima, što planira poduzeti? 
Drugo pitanje je ono kojeg je htio postaviti kolega Mirković. Pitanje je za pročelnicu Barić, 
Već dugi niz godina čitamo o obnovi Fažanske ceste. Ja se nadam da smo došli do trenutka u 
kojem će se on konačno i realizirati, a čuli smo i da se planira renoviranje Vodnjanske ulice. 
Dakle, to je jedan od glavnih ulaza u grad. Pa me onda zanima da nam pročelnica Barić 
ispriča dinamiku. Kako se koja od tih cesta planiraju raditi? Hoće li se raditi paralelno? I 
ukoliko da ili ne na koji način planiraju osigurati da se ne stvaraju nevjerojatne gužve koje 
možemo svi pretpostaviti ukoliko započnu radovi na te dvije ceste? Dakle, dinamika i tih 
paralelnih radova, odnosno planiraju se paralelno? Od kada do kada? Ponavljam, zato što vrlo 
često odgovori koje dobivamo nisu precizni. Tako da bih ja voljela precizno. Dakle, kada se 
planira započeti sa projektom Fažanske? Kada se planira započeti s projektom Vodnjanske? I 
na koji se način planira osigurati alternativni ulaz u grad? Naročito za vrijeme turističke 
sezone. Hvala. 
 
IVONA MOČENIĆ 
Evo poštovana vijećnice Radojčić, zahvaljujem na vašem pitanju. Odgovor ćete dobiti 
pismenim putem od strane Gradonačelnika. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Zahvaljujem na pitanju. Što se tiče Fažanske ceste, tu smo zajedno sa sporazumom sa 
Županijskom upravom za cestama i sa Vodovodom. Potpisan je sporazum, planira se početak 
radova 2.10., bit će to u dvije faze, a prva dionica je prvih 500 metara do raskrižja, znači od 
pekare Vilson, ajmo reći tako, pa prema tih 500 metara, to je prva dionica. S time da Grad 
Pula je u obavezi izvođenja javne rasvjete i dijela nogostupa. A ovo ostalo, imamo sporazum, 
imamo koordinacijske sastanke. Što se tiče preklapanja radova, da, oni će se preklapati. Znači, 
D66, D75 bit će osigurana posebna prometnica kroz gradilište D66, D75, ali zajedno smo na 
koordinacijama i sastancima, tako, u ovom trenutku ne možemo vam točno reći, ali u svakom 
slučaju kad budemo imali detaljan hodogram aktivnosti i za privremenu regulaciju prometa i 
tako dalje, to ćemo obavijestiti svakako javnost, a možemo i vama pismeno poslije dostaviti. 
Hvala. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Evo, samo ako mogu ponoviti. Dakle, radovi na obnovi Fažanske i Vodnjanske će se 
preklapati. Radovi na Fažanskoj, prva faza započinju 2. listopada. Radovi na Vodnjanskoj, 
pretpostavljam, više-manje u isto vrijeme. I samo koliko je predviđeno trajanje tih radova? 
Odnosno osigurat ćete neku alternativnu prometnicu. Nisam shvatila gdje. Ali koliko će trajati 
sveukupno ti radovi? Hvala. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Nadamo se da će radovi trajati što kraće. Ali, u svakom slučaju, naravno da smo svi ovisni i o 
vremenskim uvjetima, s obzirom da su zahtjevni radovi. Detalje, opet o kontinuitetu i o 
hodogramu aktivnosti, točno ćemo znati nakon koordinacijskih sastanaka. Za sada vam više 
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od toga ne mogu reći. Nismo sami u svemu tome, tako da moramo zajedno organizirati. Pa 
mislim, to su infrastrukturni radovi, prometnice se rade, kao što se rade i u drugim gradovima, 
kao što su se radile, tako da ne vidim tu nikakvih problema. Hvala. 
 
GORDANA FERENČIĆ 
Za današnju sjednicu postavila bih jedno pitanje pročelnici Sanji Kljajić Dakić. Naime, radi se 
o prometnoj nesigurnosti naših građana, a posebice djece na križanju između ulice Mate 
Balote i Nazorove ulice. Više puta je u roku od zadnjih tri mjeseca bilo izlijetanja automobila, 
čak je srušen i zid. Tamo djeca idu na nogometno igralište, Zavod za javno zdravstvo je i bilo 
bi dobro da se stave ležeći policajci, pa me zanima da li ćete nešto poduzeti po tom pitanju? 
Hvala. Grazie. (vijećnica je ponovila pitanje još jednom) 
 
SAMANTA BARIĆ 
Je, točno, imali smo prijedloge i primjedbe i također zatražili smo podatke od nadležnog 
Ministarstva unutarnjih poslova da nam dostave o točno nesrećama koje su se desile i 
dinamikama, kako bi mogli onda izraditi onda prometni elaborat za postavljanje tzv. 
usporivača prometa. I onda će to biti učinjeno. U zadnje vrijeme, moram reći, da ih je jako 
puno i zahtjeva i jako puno smo ih postavljali. A naravno, mora biti sve potvrđeno od strane 
nadležne institucije Ministarstva unutarnjih poslova. Hvala. 
 
DUŠANKO BABIĆ 
Prvo pitanje imam za pročelnicu Sokolov. Molim vas da nam kažete kako su prošli upisi u 
vrtiće? Znamo da su se otvorile nove skupine, pa me zanima kako to sve ide i jesu li sva djeca 
upisana u ovoj godini? 
Drugo pitanje bih imao za zamjenika direktora Vodovoda Kristijana Benčića. Znamo da je 
nedavno potpisan ugovor sa izvođačem radova za izgradnju mreže Aglomeracije Pula-Sjever. 
Stoga vas molim da nam ukratko kažete kada se planira početak radova i kojom dinamikom 
će to ići? Jer znamo da samo na području Štinjana, da se postavlja deset i pol kilometara 
kanalizacije i vodovodne mreže tamo gdje treba. Pa bi bilo dobro da se napravi možda neka 
koordinacija da li sa mjesnim odborom ili nekim obavijestima ljudima da znaju jer to će biti 
svaka cesta prokopana, pa da li ste napravili šta po tom pitanju? Hvala. 
 
IVANA SOKOLOV 
Evo, hvala vam na pitanju. Pa da, nema neupisane djece u ovom trenutku. Ono što smo 
naknadno učinili, s obzirom da smo imali listu čekanja, oformili smo dvije nove skupine. 
Jednu jasličku i jednu vrtićku. Jedna će se otvoriti na području Vidikovca, a druga na 
području Medulinske. Evo, završavamo posljednje neke administrativne stvari, papirologiju i 
mislim da ćemo kroz nekoliko dana biti spremni za prihvat i te djece. Hvala. 
 
KRISTIJAN BENČIĆ 
Hvala na pitanju. Da, evo, znači, krajem sedmog mjeseca, potpisan je ugovor sa izvođačima 
radova za Aglomeraciju Pula-Sjever. To je slovenska tvrtka Godina za zemljane radove i 
Pomgrad iz Splita za podmorske radove, znači havarijske ispuste i podmorske ispuste. 3.9. su 
uvedeni u posao izvođači. Krenuli su se raditi izvedbeni projekti i određeni dio projekata je 
već i odobren. Tako da smo započeli sa jednim dijelom radova već na dionici vode od 
Pinezića do Vodnjana. Mislim, iskolčan je teren, nabavka materijala i cijevi je napravljena i 
sam fizički početak radova bi sad tamo trebao biti brzo. Ostatak, odnosno sljedeća dionica 
koja će krenuti brzo je dionica na Fažanskoj cesti, gdje ćemo se uklopiti sa radovima 
Županijske uprave za ceste i to je taj 2.10. Znači, 2.10. će se početi na Fažanskoj cesti i raditi. 
A ostatak radova što se tiče Štinjana i ovog dijela koji je vezano na području grada Pule, 
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ćemo, evo, ovih dana bismo trebali dobiti dinamički plan za ostatak radova. Čim dobijemo taj 
dinamički plan od izvođača svakako da ćemo kontaktirati i mjesne odbore i građane i sve. I 
normalno voditi računa i o nekakvim prometnim rješenjima. Neće se zatvarati kompletne 
prometnice, ali će biti privremena regulacija gdje će biti jedan dio prometnice, znači jedan 
kolnički krak svakako zatvoren, ali, evo, to kad dobijemo ćemo svakako iskomunicirati. 
Realno je to sad kroz narednih mjesec dana očekivati i ostatak dijela u Štinjanu.  
 
DUŠANKO BABIĆ 
Da, ustvari nije dodatno pitanje, nego samo jedan komentar. To je dobro da planirate na taj 
način tako da mještani znaju, ne znam, ulica ta, ta, Kozada, već kako se zove, da znaju da će 
se kopati neko određeno vrijeme jer to će biti, tako reći, raskopano cijelo naselje. Tako da je 
dobro da razmišljate o tom segmentu da se obavijesti mještane svake ulice kad će se i što će 
se početi raditi. Hvala vam lijepo. 
 
SINIŠA GORDIĆ 
Prvo ćemo za gospodina Fuarta, direktora Hercualnee. Znači, ja bih gospodina zamolio da 
nam odgovori na pitanje. Ne možemo izbjeći i zanemariti činjenicu da punktovi gdje su polu 
podzemni spremnici nesnosno smrde. Pa me zanima što Herculanea planira poduzeti po tom 
pitanju da se to riješi? Jer došli smo u situaciju, da nam, konkretno meni, su poslali stanovnici 
pojedinih kvartova, upite da li je moguće nešto poduzeti jer i kad se prazne, pogotovo kad se 
prazne ti polu podzemni spremnici, u krugu 100 metara i više moraju zatvarati prozore, vrata, 
terase, jer to kad uđe u stan, nije moguće živjeti. Pa me zanima hoće li se poduzeti pranje ili 
postoji nekakvo razmišljanje u smislu da se to riješi? Isto tako da li se vodi računa o tom 
problemu i za buduće lokacije polu podzemnih spremnika jer vidimo, pošto vidimo na 
postojećim lokacijama, da se javlja smrad, hoće li se to uzeti u obzir i na lokacije koje će biti 
instalirane u budućnosti? 
A drugo pitanje bi trebalo biti za gospodina iz Vodovoda. Pa evo, ja ću sad navesti jedan moj 
malo subjektivni dojam. Pa bih ga zamolio da nam malo ispriča o kvaliteti vode u Puli iz 
razloga što ako idete prokuhavati vodu na štednjaku, vidjet ćete da imamo enormne količine 
kamenca pa me zanima je li to normalno ili ne? Evo. Hvala. 
 
IGOR VLAŠIĆ (zamjenik direktora Fuarta) 
Evo, hvala lijepa na pitanju. Što se tiče polu podzemnih spremnika mi ih redovito peremo. 
Možda bi moglo biti i češće, znači, mogli bi možda i povećati intenzitet, ali ja vam trenutno, 
pošto ja sam u drugom odjelu, ne mogu reći detalje koliko to mi često radimo. Što se tiče polu 
podzemnih spremnika tu je unutra veliki problem biootpad. Znači, kad bi se mogao biootpad 
na neki način odvojiti. To je ovaj otpad iz kuhinja i sve vezano za to što stvara smrad, što po 
ljeti zakuha. Onda bi se otklonio taj problem. Probat ćemo na jednim određenim područjima 
pored tih polu podzemnih spremnika staviti, to smo razvili kao neki mikro projekt, posebne 
spremnike za biootpad. Do 360 litara. Pa ćemo vidjeti koliko će to biti efikasno. Eto, za neki 
opširniji odgovor treba biti direktor ipak. Hvala lijepo. 
 
EDO KRAJCAR 
Što se tiče pitanja sigurnosti voda, Vodovod ima svoj plan sigurnosti vodoopskrbe i kvalitete 
vode. Prošli smo, da tako kažem, sve revizije od strane Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo. 
Jedan smo prvi Vodovoda u Republici Hrvatskoj koji smo to u siječnju prošli tu reviziju. Ono 
što mogu sa odgovornošću reći da je naša voda zdravstveno ispravna. Ona, naš interni 
laboratorij to dokazuje svakim danom. Međutim, vi morate znati isto tako, problem nije samo 
u distribuciji i proizvodnje vode. Koji put problem proizilazi kod kućnih instalacija. 
Vremenom koje se natalože i puno kamenca i svega. A kvaliteta vode je takva kakva je. Mi ne 
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možemo utjecati na vodu koja dolazi iz Butonige u smislu, ona je kvalitetna, ali recimo ona je 
jedne vrste i kompletno vodoopskrbno područje grada Pule i općina pulskih je uglavnom, 
pogotovo u ljetnim mjesecima, mješavina vode koja se miješa iz Butonige, iz izvora Rakonek, 
pulskih bunara i Gradola. Prema tome, što se tiče zdravstvene ispravnosti, tu nikakvih 
problema nema. Kamenac, koliko znam, poznato je da ima i problema i drugi vodovodi. Od 
grada Zagreba, Rijeke i to je jednostavno nešto, što bih rekao, da je to priroda i kamenac ne 
možete izbjeći kuhanjem. Evo, toliko.  
 
SINIŠA GORDIĆ 
Zahvaljujem. Pa evo, što se tiče Vodovoda, ja kažem, to je moj subjektivni dojam iz razloga 
što nisam se jučer sjetio uzeti posudu s vodom i staviti je prokuhavati nego iz godine u godinu 
vidljivo je da kamenca je sve više i više. A znamo na što kamenac utječe i na uređaje koje 
imamo dome, odnosno perilice i tako dalje. Pa samo iz tog razloga me zanimalo što se 
poduzima po tom pitanju, odnosno kakva je kvaliteta vode jer ne mogu reći da ne vidim taj 
kamenac kad mi to ljude govore. Odnosno, na kraju krajeva i ja ga vidim. Što se tiče 
Herculanee, pa ja zahvaljujem gospodinu na odgovoru o okviru onoga što je on mogao reći. Ja 
bih zamolio ovim putem da direktor Fuart odgovori mi pisanim putem na to, ali ja ću još 
nadopuniti jer trenutačno nemam vremena za sva pitanja koja bih postavio na tu temu iz 
razloga što se meni osobno čini da ja nisam vidio baš da se peru ti polu podzemni spremnici, 
ali, ajde. Evo. Hvala. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Imao bih dva pitanja. Jedno za pročelnicu po ovlaštenju za Upravni odjel za upravljanje 
imovinom i imovinsko-pravne poslove pa bih pitao: zna se da sam već početkom ovog 
mandata Gradskog vijeća postavio, rekao, da ću svako toliko postaviti pitanje što se 
imovinskom karticom grada. Karticom. To nije kartica, nego knjiga. Pa me zanima: kad ćemo 
na vijećničke klupe dobiti cjeloviti popis imovine, ne samo Grada nego i države. Jer znamo da 
se pomalo spremaju Amandmani na proračun pa bi bilo jako interesantno znati što Gradu 
pripada, što ne pripada. Jer znamo da puno toga je vezano i za prostorne planove, za GUP i za 
detaljne planove uređenja. To je prvo pitanje. 
A drugo pitanje vjerojatno bi mi mogla odgovoriti pročelnica za kulturu. Ma daleko, ne znam 
ni ja sam, kada sam postavio pitanje koje je uvijek aktualno. Prođem svako toliko pored 
Arene i uz pozdrav Areni jer to zaslužuje, mi smeta onih već 15 godina, sigurno, onih 80-ak 
metara što su raskopani i ništa se ne radi, ništa se ne dešava, a znamo da Grad ima u planu, bi 
rekli onu zapadnu stranu Arene, da ide u obnovu one škaline ili već šta. Pa prema tome me 
zanima da li će biti konačno onaj dio zatrpan? I ako su arheološka ispitivanja gotova, da se to 
jedanput sanira. I dodatno, jer pošto sam kratak, evo niti dvije minute neću potrošiti. Me 
zanima: Arena bi trebala biti i imati kapacitet od 5000 posjetitelja kad su koncerti. Izgleda da 
tu netko dobro, dobro profitira jer ne znam ni ja, ne daj bog, da se nešto desi, ta masa ljudi, a 
previđene sigurnosne mjere su za pet tisuća ljudi, šta bi se moglo desiti. Pa me zanima tko tu 
profitira od te prodaje karata? Znamo da je bila neko nezadovoljstvo u vezi tih koncerata. Oni 
su hvalevrijedni, daleko od toga, ali mi se moramo pridržavati onog što imamo mi u našim 
propisima, u našim aktima i u našim dozvolama što izdajemo. Zahvaljujem na odgovorima. 
 
SANJA KLJAJIĆ DAKIĆ 
Glede registra nekretnina, moram reći da je to jedan od značajnijih ciljeva koje smo zacrtali 
strategijom upravljanja imovinom. I također nije to nekakav kratkoročni proces, već se 
konstantno radi na tome. Imovina je živo tkivo grada koje, rekla bih, i kroz sporove, 
dobivamo određeni dio imovine, gubimo, imamo rješavanje imovinsko-pravnih odnosa na 
dnevnoj bazi. Tako da konstantno zapravo ažuriramo podatke. Mi raspolažemo svojim 
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internim registrima. Dakle, imamo po pojavnim oblicima imovine popis tih nekretnina. 
Međutim, on još uvijek nije u, kako bih rekla, uobličen u jedan registar koji je javan. Mi 
svakako imamo svoj registar nekretnina na kojem intenzivno radimo. Dakle, nije posao koji se 
može napraviti od danas do sutra. Jedan od strateških ciljeva za naredno razdoblje od šest 
godina je uspostava upravo takvog jedinstvenog registra koji će postati javan, a koji će i nama 
svakako, koji radimo taj posao, vjerujem, puno olakšati u raspolaganju imovinom. Hvala. 
 
EMINA POPOVIĆ STERPIN 
Što se tiče Ozad Arene, ipak ću zamoliti kolegicu Barić da odgovori na to pitanje, obzirom da 
se radi o projektu koji je u Odjelu za urbanizam i investicije. Što se tiče ograničenja broja 
posjetitelja u Areni u vrijeme događanja. Dakle, točno je, po konzervatorskim uputama, 
dozvoljeno je pet hiljada posjetitelja. I tako jasno piše i u ugovorima koje organizatori 
potpisuju i sa nama i sa Arheološkim muzejom. Arheološki muzej je na kraju taj kao 
upravitelj Arene koji tamo na licu mjesta, ajmo reći, na neki način, kontrolira. Međutim, 
nemoguće je, pošto nemamo brojače, i tako dalje, nemoguće je ustvrditi koliko se zapravo 
karata proda. Mislim, organizatori bi mogli i kazneno odgovarati. I istina je da smo primijetili, 
pogotovo ovo ljeto, na jedan do dva koncerta, da je vidno bilo više ljudi i uputili smo tim 
organizatorima, ajmo reći, jedan dopis upozorenja da će se ubuduće možda i neki penali po 
tom pitanju osmisliti. A isto tako, evo, razmišljamo sa Arheološkim na koji bi način mogli 
bolje kontrolirati tu situaciju. Hvala. 
 
SAMANTA BARIĆ 
Što se tiče uređenja površine pored Arene, taj dio je, dakle, čekamo još uvijek konzervatorsku 
podlogu od Arheološkog muzeja, nažalost. Međutim, mi smo pokrenuli nabavu za ovaj dio 
uređenja Šaliž, kod Arene, znači to su stepenice, onaj dio sjeverna strana od ceste pa do 
stepenica. Nabava je dakle vani i u ponedjeljak imamo otvaranje ponuda. A ovo, nažalost, sve 
što se tiče nadležnih institucija i konzervatora, to nam ide malo teže, malo sporije. Hvala. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Ma da, izgleda da sam ova dva pitanja formulirao i dobio odgovore donekle koje me 
zadovoljavaju. Znači, ajmo redom. Nakon žutog kartona, što slijedi, crveni karton. Pa bih ja 
zamolio stvarno da se tih naših uputa, tih naših akata i zakona i sve to skupa, da se ljudi 
pridržavaju. Mi moramo početi praviti red. Ako mi sami ne počnemo praviti red, netko će 
svako pokušati iskoristiti priliku jer prilika čini lopovom. To je činjenica koju nisam ja 
izmislio, koju svi znamo. A kao drugo, za ono prvo pitanje, me potaklo ono što je bilo prije 
vijećničko pitanje za teren za gradnju toliko iščekivane gradske garaže da mi idemo u neke 
projekte i da nemamo čistu situaciju što se tiče čestice. Pa prema tome, treba samo ... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodine Zimolo držite se samo onog što ste postavili pitanje. 
 
ARDEMIO ZIMOLO 
Držim se toga. Još najmanje od svih koristim svojih pet minuta. Prema tome, to treba možda 
malo pojačati tu ekipu, ne šest godina. Šest godina to će se potegnuti na osam. Ajmo mi to 
pojačati, iako znam da nitko ne voli doći raditi u gradsku upravu jer su male plate i nekakvo 
nezadovoljstvo. Pa prema tome, ja bih apelirao da se to malo pojača, da kad neki akt dođe 
ovdje, kad neki plan dođe ovdje i neki dokument, da znamo da ćemo graditi na čistu česticu. 
Ne da se to vuče.  
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ANA FONOVIĆ 
Moja dva pitanja su:  
Prvo pitanje je za pročelnicu Barić i tiče se programa održavanja komunalne infrastrukture i 
to ovog dijela u starome gradu. Dakle, između ulice Castropola i Gradskog uspona, onaj spoj 
od nekoliko desetaka stepenica je tijekom ljeta, kada su navečer koncerti, u potpunom mraku, 
uzak je, nezgodan je i opasan i predstavlja veliku opasnost za sve one posjetitelje koji 
posjećuju koncerte i druge kulturne aktivnosti u povijesnom muzeju na Kaštelu. Pa molim 
pročelnicu ako zna da je li u planu i kada je u planu da se taj dio uredi? Riječ je o petnaestak 
metara.  
A drugo pitanje je za Gradonačelnika, pa evo ako dogradonačelnica ne može odgovoriti na 
pitanje, molit ću da se pismeno odgovori, a to je da, aktualizirali bismo temu Muzila i evo, 
dugo se nije razgovaralo o toj temi. Otvaranjem Muzila za građane. Evo, do nas je i došla 
informacija da jedno vrijeme, čak nije bilo niti kontrole ulaza, dakle nije bilo hrvatske vojske 
na ulazu pa bismo htjeli čuti koje su novosti o tome. Hvala vam.  
 
SAMANTA BARIĆ 
Točno ste rekli da je problematičan dio i mi imamo projekte, međutim, poteško nam je u 
suglasnosti sa vlasnicima i suvlasnicima zgrada i stambenih objekata koji jesu na tom 
području. Tako da rješavamo taj dio, paralelno, ali projekt definitivno je i u planu je da se to 
rekonstruira. Hvala. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gradonačelnik će odgovoriti na pitanje pismeno ili na drugi način.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Žao mi je što nema Gradonačelnika, barem na vijećničkim pitanjima, da nam odgovori. 
Naime, jedna je aktualna tema u gradu Puli, što i medijski svjedočimo. Naime, Upravni sud 
Republike Hrvatske donio je konačnu odluku i odbio zahtjev i tužbu građanske inicijative 
Lungo Mare u vezi izgradnje hotela od pet zvjezdica na prostoru Valkana, odnosno 
kamenoloma. Kako je svima jasno da iza te građanske inicijative stoje određeni politički 
nalogodavci, koji, kako vidimo, sada medijski, peru ruke od građanske inicijative, a kako je, 
nažalost, građanska inicijativa, koja je neprofitna, neformalna udruga, ima sudske troškove, 
pa pitam Gradonačelnika, odnosno Gradonačelnicu: obzirom da trebamo pomoći našim 
građanima koji su bili aktivisti ili jesu i dalje aktivisti, da li će Grad preuzeti troškove koje je 
imala u tom sudskom sporu građanska inicijativa, obzirom da je onda neprofitna udruga? 
Mislim da bi bio red jer politički nalogodavci, a svi znamo da je to platforma Možemo!, sad 
pere ruke, a zna se kakvi su njihovi računi. Su blokirani, ali privatni računi. Za javne potrebe 
sigurno neće trošiti novce iz svojih političkih računa.  
A drugo pitanje je komunalno pitanje. To je za gospođu pročelnicu Sokolov, za društvene 
djelatnosti. Naime, već dugo govorimo o školi preko puta zaobilaznice, odnosno o velikoj 
potrebi da naša djece ne idu u centar grada, a obzirom da je ogromna izgradnja preko puta 
zaobilaznice, mislim na Gregovicu koja je uz obilaznicu, Busoler, Valmade, Valdebek, 
Dolinku i tako dalje. Molim vas, konačno pitanje: da li vi i Gradonačelnik ste spremni za 
narednu proračunsku godinu, obzirom da se sad piše proračun, staviti u proračun izradu 
dokumentacije za gradnju škole preko puta zaobilaznice? Nije bitno da li će biti to u 
Valdebeku, Busoleru, ili negdje uz Gregovicu. Bitno je da osiguramo školu našoj djeci koja 
žive daleko od centra grada. Naime, mora se ili ići u školu Centar ili u školu Vidikovac, ili 
neke druge škole. Znači, to je krajnje neophodno. Otvoreno pitanje: da li će se staviti u 
proračun izrada projektne dokumentacije za novu školu preko zaobilaznice? Zahvaljujem. 
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NOEL MIRKOVIĆ (povreda Poslovnika - čl. 75.)  
Zamolio bih gradskog vijećnika da ne laže je platforma Možemo! nije nalogodavac politički 
nikome..  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ja vas lijepo molim... 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Oprostite. Nemojte me prekidat! Nemojte me prekidat! Imam pravo na pitanje, nemojte me 
prekidati i nemojte me ometati kada govorim.  
 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Čl. 75. ne govori o tome pa vas lijepo molim, ja vam oduzimam riječ i prekinimo s time. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Govori neistine. Zastupnik govori neistine. 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Zamolila bih gospođu Sokolov da odgovori na pitanje. Nemojte da vam oduzmem riječ do 
kraja sjednice. 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Dvije minute za „povreda Poslovnika” molim vas. Predsjednice, ima pravo... 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Povreda Poslovnika za to... 
 
DUŠICA RADOJČIĆ 
Neistina... govori neistinu... 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Imam pravo nešto reći. Valjda imam pravo nešto reći, bez da me se prekida. Da li imam pravo 
nešto reći? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodin Mirković, ovo nije povreda Poslovnika po čl. 75.  
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Kako nije povreda Poslovnika ako govori neistinu čovjek? Gradski vijećnik govori neistinu. 
Normalno da ću to ispraviti.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospodin Soldatić nije rekao neistinu. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Kako nije rekao, molim vas? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Nije rekao neistinu. 
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NOEL MIRKOVIĆ 
Kako nije? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Nije rekao. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Kako nije? Vi znate što mi radimo? Ajde, molim vas. 
 
SEAN SOLDATIĆ 
Istinu utvrđuje sud. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
A je li? Imam li ja te dvije minute za ..?  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Gospođo Sokolov izvolite, a Gradonačelnik će odgovoriti pismenim putem ili na drugi način. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Mi oduzimate riječ? 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Oduzimam vam riječ. 
 
NOEL MIRKOVIĆ 
Znači, nemam pravo na povredu Poslovnika, reći što imam? Hvala.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Rekli ste. 
A ja vam kažem da to nije povreda Poslovnika.  
 
IVANA SOKOLOV 
Pa evo, čini mi se da smo o ovome razgovarali prije otprilike godinu dana. Ono što vam mogu 
reći na prvu, postavili ste konkretno pitanje je da sljedeću proračunsku godinu imamo 
nekoliko konkretnih projekata koje moramo realizirati. Započet ću prvo sa pričom dogradnje 
škole Kaštanjer, projekta koji traje jako dugo. Kao što znate, u tijeku nam je javna nabava za 
nabavu glavnog projekta. I to je nešto što zaista moramo reći da je potrebno realizirati i 
dovršiti. A isto tako, paralelno s time, pratili ste situaciju sa našom Školom za odgoj i 
obrazovanje. Činjenicu kako smo mjesecima tražili prostor za djecu s poteškoćama u razvoju. 
Da je broj učenika u toj školi drastično narastao u posljednjih nekoliko godina, pogotovo u 
zadnjih godinu dana. Tako da u principu ono što planiramo i za što radimo dokumentaciju, 
biti će u sljedećem proračunu, je za izgradnju nove Škole za odgoj i obrazovanje, kao nekakav 
prioritet. Ovo što ste spomenuli, svakako, apsolutno se slažemo da je potrebno razmišljati o 
izgradnji, odnosno o razmještanju jedne škole iz centra grada, a s obzirom na porast 
stanovništva na rubnim dijelovima. Međutim, ovo su neki prioriteti koji će u sljedećoj godini 
stajati u proračunu uz, naravno, već spomenute izgradnje novih školskih dvorana, s obzirom 
da nam je vani javni poziv Nacionalnog plana oporavka i otpornosti. I poštovana 
Predsjednice, evo, dozvolite mi samo jednu minutu. Evo, kad spominjem Školu za odgoj i 
obrazovanje, da se ovim putem zahvalim gradskoj vijećnici Sanji Radolović na angažmanu i 
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trudu oko pronalaska prostora za Školu za odgoj i obrazovanje na odjelu bivše 
transfuziologije. Hvala.  
 
SEAN SOLDATIĆ 
Samo kratko ću ja odgovor. Zahvaljujem na odgovoru. Svjestan sam da ova gradska uprava se 
jako trudi što se tiče školstva i vrtića i to je pohvalno. Međutim, trebalo bi još dodatni i 
politički napor napraviti, a i stručni napor da se zaista ozbiljno počne razmišljati o školi preko 
puta zaobilaznice. 
Zahvaljujem.  
 
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA  
Utvrđujem da smo ovime iscrpili vrijeme za postavljanje vijećničkih pitanja. Vijećnici koji na 
ovoj sjednici nisu stigli postaviti pitanja, imati će prednost na sljedećoj sjednici Gradskog 
vijeća: 
 

1. NOEL MIRKOVIĆ 
2. IGOR BELAS 
3. MILAN RAŠULA 
4. KRISTIJAN BITERI 

 
 
 
AD – 2. USVAJANJE: 

2.1. SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 35. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA 
PULA - POLA OD 25. LIPNJA 2024. GODINE 

2.2. SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 36. TEMATSKE SJEDNICE GRADSKOG 
VIJEĆA GRADA PULA - POLA OD 19. SRPNJA 2024. GODINE 
 
Molim vijećnike da iznesu eventualne primjedbe na skraćene zapisnike sa 35. i 36. sjednice 
Gradskog vijeća. 
 
Na skraćene zapisnike sa 35. i 36. sjednice Gradskog vijeća nije bilo primjedbi.  
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2.1. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 15 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 35. sjednice Gradskog vijeća Grada Pula - Pola od 25. lipnja 2024. godine 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 2.2. te utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 15 glasova “ZA”, bez glasova “PROTIV” i bez “SUZDRŽANIH” glasova 
usvojilo 
 SKRAĆENI ZAPISNIK  
 sa 36. tematske sjednice Gradskog vijeća Grada Pula – Pola od 19. srpnja 2024. 
godine 
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AD - 3. DONOŠENJE POLUGODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU 
PRORAČUNA GRADA PULA - POLA ZA 2024. GODINU 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Aldo 
Rojnić, p.o. pročelnik Upravnog odjela za za financije, gospodarstvo i provedbu ITU 
mehanizma. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Ana Fonović (Možemo!). 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovale su vijećnice Dušica Radojčić i Elena Puh Belci, a 
odgovore na pitanja dao je pročelnik Aldo Rojnić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA“ glasa 
usvojilo 
 POLUGODIŠNJI IZVJEŠTAJ 

o izvršenju proračuna Grada Pula - Pola za 2024. godinu 
 
 
 
AD - 4. DONOŠENJE ODLUKE O OSIGURAVANJU FINANCIJSKIH 

SREDSTAVA ZA FINANCIRANJE PLAĆA RADNIKA U DJEČJIM  
VRTIĆIMA KOJIMA JE OSNIVAČ GRAD PULA – POLA  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dao je Aldo 
Rojnić, p.o. pročelnik Upravnog odjela za za financije, gospodarstvo i provedbu ITU 
mehanizma. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović s replikom vijećnika Dušanka 
Babića i Dušice Radojčić, Ardemio Zimolo s replikom vijećnika Seana Soldatića, Elena Puh 
Belci, Vito Paoletić, Kristijan Biteri, a dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala je 
pročelnica Ivana Sokolov.  
 
SANJA RADOLOVIĆ (povreda Poslovnika čl. 75.) 
Zaista ja neću iznositi nikakve političke sudove, ali ja bih samo htjela napomenuti na 
Poslovnik i nekakvu uvaženu praksu od gradskih, općinskih, županijskih do nacionalnih 
političkih razina. Ja stvarno ne znam gdje piše da ako su pročelnici, ravnatelji, direktori, 
uzastopce, govorim nekad i u svoje ime, pod političkom paljbom, a jesu. Ja ne vidim zbog 
čega oni ne bi mogli, smjeli donositi političke sudove, iznositi ih. To imate u svim 
predstavničkim tijelima na svim razinama. Ja ne vidim uopće zašto bježimo od toga. Što bi 
oni trebali? Dakle, biti pod političkom paljbom, i onda šutjeti tamo, smješkati se, i ne znam, 
iznositi nekakve činjenice koje im pišu na papiru. Ja pozivam vas da to ne činite. Ako vas se 
politički bude to napucavalo, dajte uzvratite. Ja uopće ne vidim nikakav problem u tome. I mi 
tu jednostavno vijećnici ćemo morati to podnijeti. Evo.  
 
PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
Ali, molim vas lijepo Sanja. Pročelnici su djelatnici Grada, oni su službenici. A ovdje su 
vijećnici političari. Oni odgovaraju na činjenice, a kako će vijećnici komentirati, to je njihova 
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odluka. Ne, ne možemo se ovdje ponašati kao što kaže gospođa Radojčić. Ne, to nije nikad 
bilo, niti će biti. A nismo ni u Saboru da se tako ponašamo. Jer ono je neumjesno ponašanje, a 
ovo ću ja prekidati. U svakom trenutku ću ja prekinuti takvo ponašanje pročelnika. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 4. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 

o osiguravanju financijski sredstava za financiranje plaća radnika u dječjim vrtićima  
kojima je osnivač Grad Pula - Pola 

 
 
 
 
AD - 5.  DONOŠENJE ODLUKE O SUFINANCIRANJU SMJEŠTAJA U DOM PO 
  OTPUSTU IZ BOLNICE 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ana Fonović i Vito Paoletić, a dodatna 
pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 5. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
  
 ODLUKU 
 o sufinanciranju smještaja u dom po otpustu iz bolnice  
 
 
 
 
AD - 6.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU SUGLASNOSTI ZA PRIHVAĆANJE  

ANEKSA BROJ 1 SPORAZUMA O MEĐUSOBNOJ SURADNJI VEZANOJ  
UZ HOSPICIJ 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Vito Paoletić, Ana Fonović, Elena Puh Belci i 
Siniša Gordić s replikom vijećnice Ane Fonović, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja 
dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 6. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 16 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o davanju suglasnosti za prihvaćanje Aneksa broj 1 i Sporazuma o međusobnoj  

suradnji vezanoj uz hospicij 
 
 
 
 
AD - 7.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  

 IZNOSIMA SUFINANCIRANJA PROGRAMA PREDŠKOLSKOG  
ODGOJA 

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport.  
 
 
Budući nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 7. te 
nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 
 VIJEĆE sa 14 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 ODLUKU 
 o Izmjenama i dopunama Odluke o iznosima sufinanciranja programa predškolskog 
 odgoja  
 
 
 
 
AD - 8.  DONOŠENJE PRAVILNIKA O UMIROVLJENIČKOJ ISKAZNICI GRADA  

PULA - POLA 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Ivana 
Sokolov, p.o. pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport.  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Igor Belas, Ana Fonović, Noel Mirković s 
replikom vijećnika Siniše Gordića i Ardemia Zimola, Elena Puh Belci s replikom vijećnika 
Seana Soldatića i Marije Marković-Nikolovski te Dušica Radojčić, a dodatna pojašnjenja i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Ivana Sokolov. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 8. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 15 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  
 PRAVILNIK 

o umirovljeničkoj iskaznici Grada Pula - Pola  
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AD - 9.  DONOŠENJE: 
9.1. ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPANJU UGOVORA O KUPOPRODAJI  
       ZA KČ.BR. 1446/411, K.O. PULA 
9.2. ODLUKE O PRIHVATU PONUDE I SKLAPANJU UGOVORA O KUPOPRODAJI   
       ZA KČ.BR. 1925/1, K.O. PULA 
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala je Sanja Kljajić Dakić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i 
imovinsko-pravne poslove. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Sean Soldatić s replikom 
vijećnika Dušice Radojčić i Noela Mirkovića, Siniša Gordić s replikom vijećnika Dušice 
Radojčić i Seana Soldatića, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je pročelnica 
Sanja Kljajić Dakić. 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 4 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o prihvatu ponude i sklapanju Ugovora o kupoprodaji za kč. br. 1446/411, K.O. Pula  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 9.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 1 glasom „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo  
 ODLUKU 
 o prihvatu ponude i sklapanju Ugovora o kupoprodaji za kč. br. 1925/1, K.O. Pula  
 
 

pauza od 15:00 do 15,35 sati. 
 
 
 
AD – 10.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O  

REDU NA POMORSKOM DOBRU GRADA PULA-POLA  
 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Sanja 
Kljajić Dakić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne 
poslove.  
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!).  
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Dušica Radojčić, Vito Paoletić s replikom 
vijećnika Ardemia Zimola i Siniša Gordić, te je dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja 
dala je pročelnica Sanja Kljajić Dakić.  
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 10. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova,  
donijelo  
 ODLUKU  
 o Izmjenama i dopunama Odluke o redu na pomorskom dobru Grada Pula – Pola 
 
 
 
 
AD – 11. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠĆA O PROVEDBI 
  GODIŠNJEG PLANA UPRAVLJANJA IMOVINOM U VLASNIŠTVU  

GRADA PULA-POLA ZA 2023. GODINU 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule, a obrazloženje o prijedlogu akta dala je Sanja 
Kljajić Dakić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za upravljanje imovinom i imovinsko-pravne 
poslove 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!) s 
replikom vijećnika Dušanka Babića. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovao je vijećnik Vito Paoletić, a dodatna objašnjenja i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Sanja Kljajić Dakić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 11. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
usvojilo 
 ZAKLJUČAK  
 o usvajanju Izvješća o provedbi Godišnjeg plana upravljanja imovinom u vlasništvu 

Grada  Pula – Pola za 2023. godinu 
 
 
 
 
 
 
 
AD – 12. DONOŠENJE: 
 12.1. ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE  
 UGOVORA O GRADNJI KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (Pula istok d.o.o.)  
  12.2. ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA ZAKLJUČENJE UGOVORA O 
 GRADNJI KOMUNALNE INFRASTRUKTURE (Jurišić i dr.)  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Samanta Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne 
projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!). 
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U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su vijećnici Ivan Žagar s replikama vijećnika Dušice 
Radojčić i Noela Mirkovića; Noel Mirković; Siniša Gordić s replikama vijećnika Dušice 
Radojčić i Ivana Žagara; Sanja Radolović s replikama vijećnika Dušice Radojčić, Noela 
Mirkovića, Vite Paoletića, Kristijana Biterija; Milan Rašula s replikama vijećnika Siniše 
Gordića, Dušice Radojčić, Noela Mirkovića, Ivana Žagara i Ardemia Zimola; te je dodatna 
objašnjenja i odgovore na pitanja dala pročelnica Samanta Barić.  
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
usvojilo 
 ZAKLJUČAK  

o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne infrastrukture 
(Pula istok d.o.o.)  

 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 12.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
usvojilo 
 ZAKLJUČAK  
 o davanju suglasnosti na zaključenje Ugovora o gradnji komunalne infrastrukture  

(Jurišić i dr.)  
 
 

pauzA od 18:15 do 18:30 sati 
 
 
 
AD – 13. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI ŠKOLI ZA  

ODGOJ I OBRAZOVANJE PULA ZA DONOŠENJE ODLUKE O  
ODABIRU PO PROVEDENOM POSTUPKU JAVNE NABAVE 

 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akta dala Ivana 
Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
Budući nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 13. te 
nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 12 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
usvojilo  
  ZAKLJUČAK  
 o davanju suglasnosti Školi za odgoj i obrazovanje Pula za donošenje Odluke o  

odabiru po provedenom postupku javne nabave 
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AD – 14. DONOŠENJE: 
14.1. ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG  

PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I NAČINU RADA DJEČJEG  
VRTIĆA PULA  

14.2. ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG   
PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I NAČINU RADA DJEČJEG 
VRTIĆA „Mali svijet“ 

14.3. ZAKLJUČAK O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG   
PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I NAČINU RADA DJEČJEG  
VRTIĆA-SCUOLA DELL'INFANZIA RIN TIN TIN PULA-POLA  

 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Ivana Sokolov, pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti, mlade i sport. 
 
 
Budući da nije bilo zainteresiranih za raspravu, Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 
14.1. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
usvojilo  
 ZAKLJUČAK  
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i  

načinu  rada Dječjeg vrtića Pula 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 14.2. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
usvojilo  
 ZAKLJUČAK  
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i  

načinu  rada Dječjeg vrtića „Mali svijet“ 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 14.3. te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova  
usvojilo  
 ZAKLJUČAK  
 o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i  

načinu  rada Dječjeg vrtića-Scuola dell'll infanzia Rin Tin Tin Pula-Pola 
 
(napomena: D.Radojčić je glasala ručno zbog gašenja tableta) 
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AD – 15. DONOŠENJE: 
15.1. ODLUKE O RAZRJEŠENJU DRAGE MARIĆA I IZBORU SINIŠE GORDIĆA  
 ZA PREDSJEDNIKA MANDATNE KOMISIJE 
15.2. ODLUKE O RAZRJEŠENJU DRAGE MARIĆA I IZBORU SINIŠE GORDIĆA   

ZA ČLANA ODBORA ZA STATUT I DRUGE OPĆE AKTE  
15.3. ODLUKE O RAZRJEŠENJU DRAGE MARIĆA I IZBORU SINIŠE GORDIĆA   

ZA POTPREDSJEDNIKA ODBORA ZA GOSPODARSTVO  
15.4. ODLUKE O RAZRJEŠENJU DRAGANA JELENIĆA I IZBORU SAMANTE  
 JADREŠKO ZA ČLANA ODBORA ZA DRUŠTVENE DJELATNOSTI 
 
 
Predlagatelj je Odbor za izbor i imenovanja te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima 
akata dao Vito Paoletić, predsjednik Odbora.  
 
Budući da nije bilo rasprave Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15.1. te nakon 
glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o razrješenju Drage Marića i izboru Siniše Gordića za predsjednika Mandatne komisije 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o razrješenju Drage Marića i izboru Siniše Gordića za člana Odbora za Statut i druge 
 opće akte 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o razrješenju Drage Marića i izboru Siniše Gordića za potpredsjednika Odbora za 
 gospodarstvo 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 15.4. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o razrješenju Dragana Jelenića i izboru Samante Jadreško za člana Odbora za  

društvene djelatnosti 
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AD – 16. DONOŠENJE: 
16.1. ODLUKE O IZRADI IZMJENE I DOPUNE URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
„Istočna poslovna zona“ 
16.2. ODLUKE O IZRADI IZMJENE I DOPUNE URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
„Lučica Delfin“ 
16.3. ODLUKE O IZRADI IZMJENE I DOPUNE URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
„Lungo mare“ 
16.4. ODLUKE O IZRADI IZMJENE I DOPUNE URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
„Marina Veruda“ 
16.5. ODLUKE O IZRADI IZMJENE I DOPUNE URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
„Ribarska koliba“ 
16.6. ODLUKE O IZRADI IZMJENE I DOPUNE URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
„Riva“ 
16.7. ODLUKE O IZRADI IZMJENE I DOPUNE URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
„Štinjan“  
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je objedinjeno obrazloženje o prijedlozima akata 
dala Samanta Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne 
projekte. 
 
U raspravi u ime Kluba vijećnika sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić (Možemo!), a 
dodatna objašnjenja i odgovore na pitanja dala pročelnica Samanta Barić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.1. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 11 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANA” glasa, 
Donijelo 
 
 ODLUKU  
 o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Istočna poslovna zona“ 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.2. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA” glasa, 
donijelo 
 
 ODLUKU  
 o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Lučica Delfin“ 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.3. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, 3 glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU  
 o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Lungo mare“ 
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Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.4. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA” glasa, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Marina Veruda“ 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.5. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA” glasa, 
donijelo  
 ODLUKU  
 o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Ribarska koliba“ 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.6. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA” glasa, 
donijelo 
 ODLUKU  
 o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Riva“ 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 16.7. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 10 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 3 „SUZDRŽANA” glasa, 
donijelo 
 ODLUKU 
 o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja „Štinjan“ 
 
 
 
 
AD – 17. DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU XII. IZMJENA I DOPUNA 
  GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE 
 
Predlagatelj je Gradonačelnik Grada Pule te je obrazloženje o prijedlogu akata dala Samanta 
Barić, p.o. pročelnica Upravnog odjela za urbanizam, investicije i razvojne projekte. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovala je vijećnica Dušica Radojčić, a dodatna pojašnjenja i 
odgovore na pitanja dala je pročelnica Samanta Barić. 
 
 
Predsjednica vijeća daje na glasanje Točku 17. te nakon glasanja utvrđuje da je 
 
 VIJEĆE sa 13 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH” glasova, 
donijelo 
 
 ODLUKU 
 o donošenju XII. Izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 
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Ovime je dnevni red iscrpljen te Predsjednica zaključuje 37. sjednicu Gradskog vijeća. 
Dichiaro conslusa la 37. sessione del consiglio municipale della Citta di Pola. 
 

Dovršeno u 19,25 sati 
 
 
 
 
KLASA:024-03/24-01/108 
URBROJ:      
Pula, 12.09.2024 
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